
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 30. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 94

Vil ministeren uddybe, hvorvidt det er regeringens opfattelse, at Rejsegarantifondens nu-

værende fortolkning af gældende dansk og europæisk lovgivning for frekvensen af pak-

kerejser er korrekt i forhold til skoler, foreninger og klubbers arrangering af pakkerejser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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